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Protokół nr 2/07
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Krakowa
odbytego w dniu 18 stycznia 2007 roku

w sali Kupieckiej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła Katarzyna Matusik- Lipiec -
Wiceprzewodniczący Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, Wiesław Starowicz – Zastępca
Prezydenta Miasta, Krzysztof Adamczyk – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Inwestycji
Strategicznych, Tadeusz Freisler – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony
Środowiska, Małgorzata Okarmus – Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu Miasta oraz inni
zaproszeni goście.

Katarzyna Matusik-Lipiec po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzyła posiedzenie Komisji.

Poddała pod głosowanie wniosek o  uzupełnienie porządku posiedzenia o punkt
dotyczący przebudowy Ronda Mogilskiego. W głosowaniu 0 za, przy 7 przeciw,
2 wstrzymujących się od głosu  wniosek nie został przyjęty.
Następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia.
Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:
1.Zaopiniowanie projektu  budżetu Miasta Krakowa na 2007 rok w zakresie merytorycznego

działania Komisji.
2.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Krakowa na lata 2007 – 2022 (druk nr 8),
b) ustalenia cen za usługi przewozowe w lokalnym transporcie zbiorowym realizowanym na

podstawie umów zawartych przez Gminę Miejską Kraków (druk nr 62).
3.Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji na 2007r.
4.Propozycje do planu pracy Komisji na 2007 r.
5.Sprawy bieżące.
6.Oświadczenia i komunikaty

Ad.1
Zaopiniowanie projektu  budżetu Miasta Krakowa na 2007 rok w zakresie merytorycznego
działania Komisji.

Katarzyna Matusik-Lipiec zaproponowała,  aby dyskusja została podzielona  na dwie części:
na inwestycji strategiczne i na  inwestycje programowe.
W dyskusji udział wzięli:
Kajetan d`Obyrn zwrócił uwagę na przebudowę skrzyżowania Nowy Kleparz z parkingiem
podziemnym.
Janina Pokrywa Zastępca Dyrektora Krakowskiego Zarządu Dróg wyjaśniła, że KZD uzyskał
pozwolenie na przebudowę węzła Nowy Kleparz, w ramach decyzji administracyjnej jest
przewidywany parking podziemny.
Stanisław Maranda zwrócił uwagę na  nakłady finansowe, które ponoszone  są na zadaniu
„szybki tramwaj”.
Kajetan d`Obyrn poruszył następujące kwestie: sprawa Rondo Ofiar Katynia, budowa hali
w Czyżynach. Chciał wiedzieć kiedy zostanie złożony wniosek o pozwolenie na budowę.
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Ponadto zwrócił uwagę na wykreślenie z projektu budżetu zadania dotyczącego budowy
„Zakład Termicznego Przekształcania Odpadów”.
Witold Warzecha Pełnomocnik ds. wykorzystania funduszy europejskich w gospodarce
komunalnej stwierdził, że jest szansa, aby w tym roku uzyskać dofinansowanie z funduszy
unijnych w wysokości 118 mln euro. Jednym z warunków jest  jednak zapisanie tej inwestycji
w budżecie miasta.
Krzysztof Adamczyk Pełnomocnik Prezydenta ds. inwestycji strategicznych wyjaśnił, że
zadanie dotyczące  Ronda Ofiar Katynia zostało wprowadzone do budżetu Miasta na 2006
rok, ale nie zostało przygotowane. Hala w Czyżynach ma wydaną decyzję administracyjną,
inwestor ma prawo do terenu.
Katarzyna Matusik-Lipiec zwróciła uwagę na przebudowę ścieżek rowerowych. Pytała
dlaczego tak mało się przygotowywanych zadań.
Janina Pokrywa wyjaśniła, że problem polega na tym , że jeżeli w ciągu 2 lat nie przystąpi się
do budowy to proces przygotowawczy należy powtórzyć.
Krzysztof Adamczyk poinformował, że środki możliwe na inwestycje zostały całkowicie
zagospodarowane na inwestycje strategiczne i programowe. Nie było możliwości, aby
skierować środki na więcej zadań programowych.
Jerzy Połomski chciał wiedzieć dlaczego w budżecie nie uwzględniono kontynuacji ulicy
Dunikowskiego. Jest projekt i aż się prosi, aby skończyć tą ulicę.
Krzysztof Adamczyk wyjaśnił, że z powodu braku środków nie znalazło się to zadanie.
Katarzyna Matusik-Lipiec chciała wiedzieć dlaczego zadanie: budowa ekranów akustycznych
w ciągu ul. Opolskiej nie zostało uwzględnione w budżecie.
Tadeusz Freisler Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej wyjaśnił, że
w przygotowywanej autopoprawce   zadanie to zostało uwzględnione.

Następnie przystąpiono do zgłaszania  poprawek:
Marta Suter zgłosiła następujące poprawki:
1)„przebudowa ul. Krzyżańskiego i Niewodniczańskiego – 2007 rok – kwota 0, 2008 rok –
kwota 300.000 zł – opracowanie dokumentacji projektowej, 2009 rok – kwota 5.500.000 –
realizacja.
Źródło pozyskania środków: zadanie S-9.11 „Utworzenie Muzeum Sztuki Współczesnej”.
9 głosami za, 2 przeciw, 0wstrzymało się od głosu poprawka została przyjęta.
2)„przebudowa ul. Myślenickiej-Krzyżańskiego” – 2007 rok – kwota 0, 2008 rok – kwota
250.000 zł - opracowanie dokumentacji projektowej, 2009 rok – kwota 3.200.000 - realizacja.
W głosowaniu: 9 głosami za, przy 1 przeciw, 1 wstrzymującym się poprawka została przyjęta.
Źródło pozyskania środków: zadanie S-9.11 „Utworzenie Muzeum Sztuki Współczesnej”.
Danie Piechowicz zaproponował poprawkę do budżetu Miasta dotyczącą „Kontynuacja
budowy ekranów akustycznych przy ul. Kamińskiego na odcinku pomiędzy ul. W.Sławka,
a ul. Pańską.”
Źródło pozyskania środków: zmniejsza się zadanie nr 750 „Administracja Publiczna”.
W głosowaniu 9 głosami za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących się poprawka została przyjęta.
Stanisław Maranda zgłosił następującą poprawkę do projektu budżetu: zmniejszyć
finansowanie zadania V–1.3 – „Rewitalizacja terenów zielonych w Nowej Hucie” o kwotę
100.000 zł tj. do kwoty 1.200000 zł.
Kwotę 100.000 zł przeznaczyć na utworzenie nowego zadania – „Budowa wjazdu i wyjazdu
z os. Centrum E” (wykonanie projektu budowlanego).
11 głosami za (jednomyślnie poprawka została przyjęta.
Grzegorz Stawowy zaproponował następujące poprawki:
1)„Przebudowa ulic Starego Miasta w obrębie pierwszej obwodnicy”, opracowanie koncepcji,
finansowanie w 2007 r. – kwota 1.000.000 zł. Źródło pozyskania środków:  dział 600.
W głosowaniu: 9 głosami za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu poprawka została
przyjęta.
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2)„Budowa ul. Bartla od ulicy Zawiłej do ulicy Fortecznej”, finansowanie w 2007 r. – kwota
500.000 zł. Źródło pozyskania środków: dział 600.
7 głosami za, przy 0 przeciw, 3 wstrzymujących się poprawka została przyjęta.
3)„Przygotowanie dokumentacji przebudowy ul. Zawiłej od ul. Kobierzyńskiej do
ul. Żywieckiej” (Nowoobozowa), finansowanie w 2007 r. – kwota 350.000 zł. Źródło
pozyskania środków:  dział 750.
W głosowaniu: 7 głosami za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących się poprawka została
przyjęta.
4)„Przebudowa ulic i rewitalizacja Kazimierza w kwartale o granicach: ulicy Dietla – wał
kolejowy z Cmentarzem Żydowskim – Wisła”, opracowanie koncepcji, 2007 rok -  kwota
1.000.000 zł.
Źródło pozyskania środków:  dział 700.
5 głosami za, 3 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu poprawka została przyjęta.
5)Przygotowanie studium wykonalności i konkurs architektoniczny Centrum Kongresowego
przy Rondzie Grunwaldzkim
Żródło pozyskania środków: dział 600.
3 głosami za, przy 3 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu poprawka nie została przyjęta.
Stanisław Maranda zgłosił poprawkę dotyczącą zmniejszenia wydatki bieżące w jednostce
Skarbnik Miasta o kwotę 1.000.000 zł tj. do kwoty 74.038.835 zł.
Kwotę 1.000.000 zł przeznaczyć na utworzenie nowego zadania pn. „Wymiana zniszczonych
nawierzchni chodników”:
-przy alei Solidarności od Placu Centralnego wzdłuż os. Centrum A, os. Hutniczego
i os. Stalowego do ul. Bulwarowej,
-dokończenie na przejściach dla pieszych przy Placu Centralnym.
W głosowaniu 7 głosami za, przy 4 przeciw, 0 wstrzymujących się poprawka została przyjęta.
Katarzyna Matusik-Lipiec zgłosiła następujące poprawki:
1) Wprowadzić zadanie „Kontynuacja budowy ekranów akustycznych w ciągu

ul. Opolskiej”, finansowanie w 2007 r. – kwota 2.000.000 zł.
Źródło pozyskania środków:  zadanie nr X-1.2 – „Modernizacja budynków UMK”.
W głosowaniu 8 glosami za, przy 1 przeciw, 1 wstrzymującym się poprawka została przyjęta.
2) Wprowadzić zadanie „Modernizacja ul. Radzikowskiego”, aktualizacja dokumentacji

projektowej, wyłonienie wykonawcy zadania, rozpoczęcie pierwszych prac
modernizacyjnych, finansowanie w 2007 r. – kwota 5.500.000 zł.

Źródło pozyskania środków:  dział 750 Administracja publiczna.
5 głosami za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu poprawka została przyjęta.
Kajetan d`Obyrn zgłosił poprawkę dotyczącą  wykreślenia zadania S-7.6 „Zakład
Termicznego Przekształcania Odpadów”.
W głosowaniu 3 głosami za, przy 4 przeciw, 2 wstrzymujących się poprawka nie została
przyjęta.
Jerzy Woźniakiewicz zgłosił następujące poprawki:
1)Zmienić nazwę i zakres istniejącego zadania: S-3.6 „Budowa linii tramwajowej „Stella-
Sawickiego” wraz z przebudową węzła drogowego” poprzez dopisanie do nazwy:
„i urządzeniami chroniącymi środowisko (ekrany akustyczne)” oraz zwiększenie kwoty
z 49.000 zł do 199.000 zł.
6 głosami za, przy 0 przeciw, 3 wstrzymujących się od głosu poprawka została przyjęta.
2)Wprowadzić zadanie pn. „Przebudowa ul. Tabacznej, Dolnomłyńskiej, Poleskiej, Strumyk,
Narciarskiej i Wysockiej - dofinansowanie dokumentacji technicznej” wnioskowana kwota:
100.000 zł,.
Źródło pozyskania środków:  zmniejszenie rezerwy celowej na zadania bieżące.
W głosowaniu 5 głosami za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących się poprawka została przyjęta.
3) Wprowadzić zadanie pn. „Przebudowa ulic: Osiedle, Siwka, Podleska”, wnioskowana

kwota: 2.000.000 zł.
Źródło pozyskania środków: zmniejszenie rezerwy celowej na zadania bieżące.
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6 głosami za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się poprawka została przyjęta.
4) Wprowadzić zadanie pn. „Przebudowa ul. Kamionka”, wnioskowana kwota poprawki:

750.000 zł
Źródło pozyskania środków: zmniejszenie rezerwy celowej na zadania bieżące.
5 głosami za, przy 1 przeciw, 1 wstrzymującym się poprawka została przyjęta.
5) Wprowadzić zadanie pn. „Budowa połączenia ulic ks. Jancarza i Reduty do ul.

Powstańców”, wnioskowana kwota poprawki: 1.500.000 zł.
Źródło pozyskania środków:  dział 750 Administracja Publiczna rozdział: 75095 Pozostała
działalność.
W głosowaniu 6 głosami za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się poprawka została przyjęta.
6) Wprowadzić zadanie: „Modernizacja ulicy Dunikowskiego II etap”- kontynuacja zgodnie

z opracowanym projektem, wnioskowana kwota poprawki: 1.500.000 zł.
Źródło pozyskania środków: dział 750 Administracja Publiczna: rozdział 75095 Pozostała
działalność.
7 głosami za (jednomyślnie) poprawka została przyjęta.
7) Wprowadzić zadanie pn. „Opracowanie projektu i budowa sygnalizacji świetlnej wraz

z korektą układu drogowego na skrzyżowaniu ul. Kocmyrzowskiej z ulicami Bulwarową i
Cienistą”, wnioskowana kwota poprawki: 900.000 zł.

Źródło pozyskania środków:  dział 750 Administracja Publiczna rozdział 75095 Pozostała
działalność.
W głosowaniu 5 głosami za, przy 1 przeciw, 1 wstrzymującym się poprawka została przyjęta.
8) Wprowadzić zadanie:„Remont nawierzchni ulic: Poległych w Krzesławicach oraz

Jagiełły”, wnioskowana kwota poprawki: 1.000.000 zł.
Źródło pozyskania środków:  zadanie X-1.2 Modernizacja budynków UMK.
5 głosami za, przy 2 przeciw, 0 wstrzymujących się poprawka została przyjęta.
9) Wprowadzić zadanie: „Zagospodarowanie terenu pomiędzy Zespołem Szkół Sportowych

nr 2 na os. Teatralnym, a kościołem p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa na
os. Teatralnym”, wnioskowana kwota poprawki: 200.000 zł.

Źródło pozyskania środków:  zadanie X-1.2 Modernizacja budynków UMK.
7 głosami za (jednomyślnie) poprawka została przyjęta.
Następnie Katarzyna Matusik-Lipiec poddała pod głosowanie wniosek:
-kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu Miasta Krakowa na 2007 rok w
zakresie merytorycznego działania Komisji.
Za pozytywnym opinią do projektu budżetu głosowały 3 osoby, przeciw 3 , 0 wstrzymało się
od głosu. Wobec powyższego Komisja wstrzymała się z wydaniem opinii do projektu
budżetu Miasta Krakowa na 2007 rok.

Komisja wystąpiła także do Prezydenta Miasta z  wnioskami o:
1) wykreślenie w projekcie budżetu Miasta Krakowa na 2007 rok punktu 2 (teren pomiędzy

NCK a os. Centrum E) z zakresu rzeczowego w 2007 r. zadania „Rewitalizacja terenów
zielonych w Nowej Hucie”.

W głosowaniu 7 głosami za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się wniosek został przyjęty
(Wniosek nr 1/07 z 18 stycznia 2007r.)

2) przedstawienie przez Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska wszystkich
inwestycji miejskich w zakresie infrastruktury.
6 głosami za (jednomyślnie) wniosek został przyjęty (Wniosek Nr 2/07 z 18 stycznia 2007r.)

Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Krakowa na lata 2007 – 2022 (druk nr 8),
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Wobec braku głosów w dyskusji, Katarzyna Matusik-Lipiec poddała pod głosowanie
wniosek:
-kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wieloletniego Planu
Inwestycyjnego Miasta Krakowa na lata 2007 – 2022 ( druk nr 8).
Za pozytywnym opinią głosowało 0 osób, 5 przeciw, 1 wstrzymała się od głosu.
Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wieloletniego Planu
Inwestycyjnego Miasta Krakowa na lata 2007 – 2022  - druk nr 8 (Opinia Nr 1/07
z 18 stycznia 2007r.)

b)ustalenia cen za usługi przewozowe w lokalnym transporcie zbiorowym realizowanym na
podstawie umów zawartych przez Gminę Miejską Kraków (druk nr 62).

Projekt uchwały przedstawił Wiesław Starowicz Zastępca Prezydenta Miasta.
W głosowaniu 5 głosami za, 0 przeciw, 1 wstrzymującym się Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe
w lokalnym transporcie zbiorowym realizowanym na podstawie umów zawartych przez
Gminę Miejską Kraków  - druk nr 62 (Opinia Nr 2/07 z 18 stycznia 2007r.)

Ad.3
Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji na 2007r.

Katarzyna Matusik-Lipiec zaproponowała, aby posiedzenia Komisji odbywały się co dwa
tygodnie w czwartki o godzinie 13.00

Ad.4
Propozycje do planu pracy Komisji na 2007 r.

Ad.5
Sprawy bieżące.

Nie zgłoszono żadnych spraw bieżących

Ad.6
Oświadczenia i komunikaty

Brak

Wobec zrealizowania porządku, Wiceprzewodnicząca Komisji  o godzinie 17.00
zamknęła posiedzenie.

       Wiceprzewodnicząca Komisji

       Katarzyna Matusik- Lipiec

Protokołowała:

Beata Czepiec


